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Støtter Pige - Kvindeelite fodbolden i Varde IF 

        Sportsudvalg 
         Pige - Kvinder 

Referat udvalgsmøde torsdag d. 7/11-2024 kl. 1800 - 2000. 
 

Tilstede: Karl Brynningsen, Kristian Kamp, Kurt Nørregaard Jeppesen, Aase Damgaard 

 

 

Bilag 1: Referat bestyrelsesmøde 

 

1. Godkendelse af dagsorden, udpegning af referent. 

Indsat punkt under 4, c. 

Aase referent 

2. Godkendelse af referat 3/10-2024 

Godkendt 

3. Information fra formand (Kurt Nørregaard Jeppesen) 

a) Orientering fra bestyrelsesmøde 

Varde IF´s 50-års jubilæum i 2025 

Der nedsættes et fælles udvalg med herreafdelingen. Aktivitetsudvalget kunne evt. være    

drivkraft i forbindelse med et jubilæumsarrangement - EG rækker ud til Mette Marie.     

Ideer udbedes, reception, fest etc. Eventuelt tilskud fra Nytårsfesten. Se bilag 1 

b) Brug af klub id i forbindelse med ansøgninger. 

Vil blive behandlet på næste bestyrelsesmøde d. 26/11-2024. Umiddelbart vil klubben 

ikke udlevere ”brugernavn” og ”password” til ansøgninger. Det betyder at ansøgninger 

hvor der enten skal bruges dette eller man ansøger i klubbens navn, skal ansøgningen gå 

igennem klubben. Selve proceduren vil blive fastlagt og udvalgene vil herefter blive orien-

teret. 

4. Orientering fra øvrige   

1) Talentsektorgruppen (Kristian Kamp) 

a) Orientering sportslig status 

Opdateret spillestil er ved at blive implementeret for spillerne. Der er afholdt foræl-

dremøde, hvor der også er orienteret omkring denne. 

Det overvejes at det nuværende U15, bliver omdøbt til U16 future, fra årsskiftet. 

Varde IF har pt. 7 spillere inde omkring DBU U14, og pt. 2 spillere inde omkring 

DBU U15, er gået fra 4 til 2, men de sidste 2 er stadig inde i ”varmen” 

Orientering omkring ny rekrutteringsstrategi af spillere. 

Der vil komme et opslag omkring cheftrænere ved U13 og U14, store udfordringer 

omkring ansættelse af disse. 

Troels er pt. omkring U19 som trivsel ansvarlig frem tid årsskiftet. Det vil i den 

kommende licens (2025-2027), være en ny funktion som skal besættes. Udgiften til 

Troels vil være minimal. 

Kurt deltager i klubbens arbejdsgruppe omkring træneruddannelsesprojekt, om-

handlende, at vi får vores unge spillere til at starte en ”træner karriere” op med 

støtte fra klubben. 
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b) Status træningslejr 2025 

Træningslejr går til Tyrkiet i uge 9/2025. Der planlægges på 70 spillere + 15 le-

dere. Prisen pr spiller er 5.750 kr., dertil kommer et beløb på 1.450 kr. som dækker 

ledere og uforudsete udgifter. Samlet en udgift på ca. 504.000 kr. Det kan komme 

dertil at man reducerer i leder antal, hvis antallet af spillere er mindre end 70, så 

økonomien hænger sammen. Deadline for tilmelding, er i den kommende tid. 

c) Breddehold træningslejr 

En god drøftelse omkring U17, som pt er vores eneste breddehold. Dette giver en 

del udfordringer, da de nemt bliver og føler sig forbigået, og falder imellem 2 stole, 

både i forhold til det sportslige men også administrativt. Pt. har hverken Talent- og 

sportschefen eller Head of coaching overskud til at løse de udfordringer der om-

kring U17, grundet manglende trænerkapacitet ved U13 og U14. U17 har gået i den 

opfattelse af de er en del af licensstrategien. Det giver sig udtryk i, at de ikke for-

står det antal af træninger på kunst, bolde mv. sidst har de haft den tro at de var en 

del af den gruppe der planlægges træningslejr for. Beskeden om at de ikke er en del 

af dette, betyder nu at de selvstændigt planlægger træningslejr til Tyrkiet i uge 

9/2025. Dette uden at orientere udvalget omkring periode, indhold, eller budget. 

Udvalget har bedt om at dette bliver drøftet på det næstkommende bestyrelses-

møde, så klubbens holdning til træningslejre bliver fastlagt, herunder geografi, pe-

rioder mv. 

Da der allerede er meldt ud ved U17 omkring træningslejr, og for at få klubbens 

holdning/retningslinjer for dette med, vil Kurt sende mail frem til Thomas, hvori 

der gøres opmærksom på, at inden udvalget tager stilling, får klubbens holdning 

med i beslutningen. 

2) Sponsorgruppen (Karl Brynningsen) 

a) Status støtte ift. budget 2024/2025 

Ansøgning til Varde Kommune omkring ekstra ordinært tilskud, vil blive behandlet 

ved Kultur og Fritid i uge 46, og en endelig godkendelse i primo december. 

b) Orientering ”projekt Esbjerg” 

Kort orientering, der har ikke været afholdt officielle møder, men enkelte telefon-

samtaler. Der arbejdes stadig at starten vil være 1/7-2025, dog er vi bevist om at 

der skal tilføres økonomi allerede fra årsskiftet, eller senest med udgangen af 

marts/2025. 

5. Regnskab 

1) Regnskab pr.1/11-2024 

Bemærkninger. Indtægter fra kontingenter ved senior matcher ikke budget. Vi er dog 

stadig tidligt i regnskabsåret. Efter kontingentkørsel i foråret vil give et bedre valid 

grundlag. Ellers ikke de store udsving. 

Der mangler stadig en del træner aftaler, disse skal på plads inden udgangen af novem-

ber, så der kan udbetales i medio december.  
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6. Materielansvarlig (Martin Damgaard) 

Hummel kontoen er længe brugt, så der bliver prioriteret hårdt. Det skal også ses i for-

hold til et muligt samarbejde, som kan gøre at et eller flere hold skal have skiftet kamp-

tøj. Da vi ikke pt. kender tidsplanen, vil ”indkøb” af nyt kamptøj hænge sammen med 

denne. 

7. Eventuelt 

Møderække efterår 2024 

Torsdag 28/11-2024 

Torsdag 12-12-2024 
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Bilag 1: 

 

Referat fra bestyrelsesmøde mandag den 7. oktober 2024 kl. 17:30 

Deltagere: 

Irene Schack (IS) Ejgil Gammel-

gaard (EG) 

Ulrik Liestmann (UL) 

Brian Siig (BS) Brita Andersen 

(BA) 

Kurt Jeppesen (KNJ) 

Afbud: Carsten Sørensen (CS) 

 

1.  Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 12. September 2024 

Referatet godkendt uden kommentarer. 

 

2.  Opfølgning Generalforsamling 

• Konstituering 

Formand: Vacant 

Næstformand: Ulrik Liestmann 

Kasserer: Brita Andersen 

Sekretær: Ejgil Gammelgaard 

Bestyrelsesmedlem (valgt): Irene Schack 

Bestyrelsesmedlem (repræsentant for Børneafdelingen): Brian Siig 

Bestyrelsesmedlem (repræsentant for Drenge Ungdom): Carsten Sørensen 

Bestyrelsesmedlem (repræsentant for Piger/Kvinder): Kurt Nørregaard Jeppesen  

• Bestyrelsesmedlem mangler 

Følgende potentielle emner blev drøftet: 

1. Prioritet: Thomas Hagen Lauridsen (kontaktes af UL) 

2. Prioritet: Rene Klint (kontaktes af BS) 

3. Prioritet: Lise Bjerning Terp (kontaktes af BS) 

4. Prioritet: Torben Bloch Kristensen (kontaktes af BS) 

Henrik Kolding Kristensen – Næppe sandsynligt 

Mogens Hedelund – Næppe sandsynligt 

• Ekstraordinær generalforsamling 

Indkaldes af Bestyrelsen når der er fundet en kandidat. 

 

3.  Økonomi 

• Budgetopfølgning 1. kvartal 2024/25 

Afventer næste bestyrelsesmøde. 

BA orienterede om en del bøvl med kontingentsystemet, herunder nogle utilfredse betalere. 

Der er et specielt problem med spillere, der har fritidspas. 

Der lægges information på hjemmesiden (kontingentsiden) angående udmelding, refusion, ge-

byr etc. (UL) 
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4.  Den Sportslige sektor 

• Status fra de enkelte sportsudvalg 

➢ Børn:  

Der er et stort ønske om at spille på kunstgræsbanen vinteren over samt indendørs. 

DBU-børneklub: Den formelle godkendelse er ikke glemt, og principperne anvendes. KNJ 

opfordrede til, at der blev kigget ind i licensmanualen. Formaliterne er på plads inden nytår 

2024. 

BS har kontaktet Varde IF herre afdeling angående træneruddannelse. Der afholdes et møde 

med Rene Plauborg. Vi skal huske piger/kvinderne i denne forbindelse.   

 

IS nævnte det store potentiale fra trænerne og ventelisten ved Fodboldskolen. Der skal være 

en naturlig kobling. Det anses fordelagtigt at starte op i Børneafdelingen og herefter rulle det op 

i ungdomsafdelingerne.   

➢ Drenge ungdom:  

Afdelingen er udfordret på trænersiden og især på U17, hvor der pt. ingen trænere er pr. 1. ja-

nuar 2025. Bestyrelsen opfordrede UL til at kontakte Jakob Ravn fra herreafdelingen, som har et 

stort netværk.  

I forbindelse med en drenge U14 kamp blev kampens unge dommer flere gange overfuset af 

EfB´s træner, ligesom der opstod ballade efter kampen, da der skulle siges tak for kampen. Ul 

kontakter EfB angående episoden. 

➢ Piger/kvinder:  

Afdelingen er udfordret på trænersiden til U13 og U14. Kristian kamp med flere vikarierer. 

Der blev spurgt ind til Jesper Bloch og Martin Bruun. Begge hjælper stadigvæk lidt til, Men 

Martin Bruun har givet udtryk for utilfredshed med støtten fra afdelingen.  

Ansøgning til Nordea-fonden, som er ny i Støtteforeningen. 

• Foreningernes Aften 13/11-2024 kl. 17:15 

Bestyrelsen samt sportsudvalgene inviteres. EG tilmelder. 

Indstilling af frivillige: 

Mette Marie 

Morten Lundquist 

Ahmed 

Eventuelt flere  

EG indstiller 

• Hædring af Ahmed 

UL og Morten Lundquist udarbejder et oplæg. 

• Fodboldskoleepisoden 

IS gav udtryk for, at hun har følt sig meget alene efter episoden og mente at Bestyrelsen havde 

været for usynlige overfor Luka og hans forældre. IS og BS afholder på Bestyrelsens vegne et 

møde med forældrene. Luka spiller U12 både i EfB og Varde IF.  

Det blev besluttet, at der skal udarbejdes en beredskabsplan med høj prioritet, så vi har den 

liggende inden retssagen mod skadeforvolderen påbegyndes. KNJ omtalte nævnte nogle etiske 

regler, som han vil kigge på. 

http://www.vardeif.dk/
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Varde IF´s 50-års jubilæum 

Der nedsættes et fælles udvalg med herreafdelingen. Aktivitetsudvalget kunne evt. være    

drivkraft i forbindelse med et jubilæumsarrangement - EG rækker ud til Mette Marie.     

      Ideer udbedes, reception, fest etc. Eventuelt tilskud fra Nytårsfesten.  

      DBU Jyllands årsmøde region 4 onsdag den 20/11 i Vejen Idrætscenter 

UL og CS er mulige deltagere. Koordinerer selv tilmelding. 

 

5.  Eventuelt 

• Sportium - udenomsarealer 

UL kontakter Preben Sørensen angående status. Vigtigt at Koordinationsudvalget følger op på 

de indgåede aftaler.   

 

6.  Kommende møder 

• Næste bestyrelsesmøde   

Tirsdag den 26. Nov 17.30. 
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